

إعلان للتأهيل المبدئي

ANNOUNCEMENT FOR PREQUALIFICATION (HOT-LINE INSULATOR CLEANING & POWER LINE MAINTENANCE)

Waha Oil Company is intending to tender for Hi-Line Insulators cleaning and maintenance of Hi-Yards (at hot state) of WOC 138 K.V/34.5 K.V/13.8 K.V. Grid in the fields and terminal as per below described requirements.

International and local specialized companies are invited to complete the pre-qualification of bidders questionnaire found in the following Link www.noclibya.com.ly/tenders or to be obtained from Secretary of Tenders Committee's office. The completed questionnaire with the documents listed below, should be submitted to the Secretary of Tenders Committee before the deadline.

Requirements:

- 5 Crews are required one crew to each field (Waha, Gallo, Samah, Dahra and Es-Sidra terminal).
- Each crew comprises of 6 technicians with Minimum 10 years experience in this field.
- Each crew should have a supervisor who has the ability to read, speak and write in English and prepare required reports.
- All crews must be equipped with all necessary equipment including specially designed truck to wash insulators in hot state.
- Application for intent to participate in the prequalification for this tender.
- Valid registration in the Libyan commercial register.
- Registration in the country of origin.
- Previous experience in the execution of such of works in Libya.
- Organization chart of the company.
- Financial status (balance sheet for the last two years).

تعتزم شركة الواحة للنفط طرح عطاء تنافسي للقيام بخدمات تنظيف العوازل وصيانة خطوط ومحطات توزيع الضغط العالي ذات جهد 138 ك.ف / 34.5 ك.ف / 13.8 ك.ف. في حالتها الساخنة وذلك بشبكة ومحطات كهرباء شركة الواحة للنفط بالحقول والميناء حسب المتطلبات المذكورة أدناه. الشركات العالمية والشركات المحلية المتخصصة مدعوة لملئ الإستبيان الموجود تحت الرابط www.noclibya.com.ly/tenders أو يمكن إستلامه من مكتب أمين سر لجنة العطاءات على أن يُسلم الإستبيان مع المستندات المذكورة أعلاه إلى أمين سر لجنة العطاءات قبل الموعد النهائي.

المتطلبات:

- عدد فرق العمل المطلوبه "5" فرق، بواقع فرقه لكل حقل (الواحة، جالو، السماح، الظهرة و ميناء السدرة).
- كل فريق عمل يتكون من ستة "6" فنيين ذو كفاءه وخبره لا تقل عن 10 سنوات في مجال تنظيف العوازل وصيانة خطوط الضغط العالي.
- لكل فريق مشرف يجيد اللغة الإنجليزية محادثة وكتابة و قدرة على إعداد التقارير.
- يجب أن تكون كل الفرق مجهزة بالمعدات اللازمة لصيانة خطوط الضغط العالي بمحطات التوزيع وتنظيف العوازل بما فيها السيارة المجهزة لتنظيف العوازل في حالتها الساخنة.
- طلب إبداء الرغبة في المشاركة في التأهيل المبدئي لهذا العطاء.
- مستخرج حديث ساري المفعول من السجل التجاري الليبي.
- التسجيل في الوطن الأصلي للشركة.
- يجب على المتقدم أن تكون لديه الخبرة السابقة في تنفيذ مثل هذه الأعمال.
- الهيكل التنظيمي للشركة.
- تقرير مالي (ميزانية الشركة للسنتين الأخيرتين).

Deadline to submit your application four weeks ends (December 9th 2012).

Incomplete files will be rejected without mentioning the reason.

The Invitation To Bid (ITB) will be sent only to the qualified companies based on prequalification results.

Documents to be submitted to Secretary, Tender Committee of Waha Oil Company Airport Road Km 4.5.

For any query please contact Secretary, Tenders Committee Phone / +218 21 3331116 EX 22390 Fax (+218 21 3612275).

E-mail: rabdulgader@wahaoil.net

المدة المحدد لتقديم الطلبات أربعة أسابيع و في موعد أقصاه (2012/12/9).

لشركة الواحة الحق في استبعاد إي ملف غير مستوفي للشروط المذكورة دون إبداء الأسباب.

الدعوة للمشاركة في العطاء وتسليم كراسة المواصفات ستكون فقط للشركات المؤهلة وفق نتيجة التأهيل المبدي.

تسلم الطلبات إلى السيد أمين سر لجنة العطاءات بشركة الواحة للنفط طريق المطار كم 4.5.

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بمكتب أمين سر لجنة العطاءات بشركة الواحة للنفط. (هاتف / 3331116 / داخلي 22390) فاكس 3612275

• بريد إلكتروني: rabdulgader@wahaoil.net